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Onderwerp
Vuurwerk

Op 25 september 2018 heeft u een motie aan genomen ‘aandacht voor vuurwerk’, waarin u het 
college verzoekt om het aantal vuurwerkvrije zones uit te breiden met de komende jaarwisseling 
en voor de volgende jaarwisseling in gesprek te gaan met inwoners over de behoefte om die zones 
uit te breiden. 

Duidelijkheid problematiek en oplossingsrichting
Om meer helderheid te krijgen over de problematiek en oplossingen is er een gesprek geweest op 
13 november 2018 met een afvaardiging van de raad, politie, brandweer, adviseur veiligheid,  
adviseur communicatie en burgemeester. Conclusie van dit gesprek was dat er geen juridische 
aanleiding is om de vuurwerkvrije zones uit te breiden. Wel is afgesproken dat dit jaar de 
burgemeester met inwoners in gesprek zou gaan over deze kwestie.

Mening van de inwoner
Om met de inwoner in gesprek te gaan over het onderwerp is er afgelopen mei een avond 
georganiseerd. Via social media, buurt- en wijkplatforms, jongerenwerkers, etc. was de uitnodiging 
aan alle inwoners van Rheden gericht. Via mail en social media kwamen veel reacties binnen. 
Echter aanmelden voor de avond zagen inwoners niet zitten. Men wilde graag via de digitale weg 
hun mening uiten en deden dat dan ook. Op deze manier hebben we een mooi beeld gekregen  
hoe onze inwoners denken over vuurwerk (zie bijlage). 

Uit de posts op social media kunnen we concluderen dat de meningen verdeeld zijn. Een aantal 
mensen is voor het afsteken van vuurwerk, maar ook een aantal mensen is tegen. Veel mensen 
vinden 1 dag in het jaar prima om vuurwerk af te steken, maar het moet wel bij die ene dag 
blijven en dat is niet altijd het geval. Ook is er een aantal mensen die voor een vuurwerkshow is in 
elk dorp. Kortom geen duidelijke meerderheid voor een bepaalde kant.

Landelijke ontwikkelingen
Landelijk is ook veel discussie over vuurwerk. Het kabinet heeft besloten dat vanaf de 
jaarwisseling 2020/2021 zwaar vuurwerk verboden is. Zowel de Nationale Politie als de 
Onderzoeksraad voor de Veiligheid hebben op deze maatregel gereageerd. Beide vinden de 
maatregel te mager om daadwerkelijk verandering door te voeren. Ook de burgemeesters van de 
G4 hebben nog een keer bij het kabinet aangegeven dat er op landelijk niveau strengere 
maatregelen moeten worden genomen.   

Een andere ontwikkeling is het aanwijzen van vuurwerkzones in plaats van vuurwerkvrijezones. De 
gemeente Rotterdam heeft onlangs de APV aangepast en is momenteel in gesprek over welke 
zones er aangewezen moeten worden. Ook de gemeente Amsterdam zou dit jaar voor 
vuurwerkzones gaan, maar ziet hier van af. Er zijn namelijk nog te veel onzekerheden (effecten, 
juridisch en verdeeldheid).

Conclusie
Zowel landelijk als bij de gemeente Rheden is er nog grote verdeeldheid over het afsteken van 
vuurwerk. Er zijn ontwikkelingen gaande bij de grote gemeenten en bij de landelijke politiek. 
Echter zijn hierover ook nog veel dingen onduidelijkheid. Omdat ook in Rheden er geen duidelijke 
meerderheid is voor een bepaalde richting stelt de burgemeester voor om nog geen veranderingen 
door te voeren voor de jaarwisseling van 2019/2020.    


